
Agent Dzeko: Chelsea? To tylko plotki

News - ASRoma.pl

Emerson Palmieri tak, Edin Dzeko nie, przynajmniej takie wnioski można

wysnuć w ostatnich godzinach z doniesień mediów, jeśli chodzi o

ewentualne przenosiny dwójki graczy Romy do Chelsea. Portal

romagiallorossa.it postanowił zapytań o te doniesienia agenta Bośniaka.

Irfana Redzepagica.

To prawda, że Chelsea chce Dzeko?

- Nie, nic o tym nie wiem. Nie mam informacji na ten temat.

Ale Dzeko chce zostać w Romie?

- Dzeko jest już graczem Romy, wiecie o tym dobrze.

Czuje się dobrze w Rzymie, chciałby kontynuować grę w zespole

Giallorossich?

- Popatrzcie, za każdym razem gdy mówi się o Dzeko, pojawiają się kluby jak

Chelsea, z Chin, nawet z Meksyku. To tylko plotki. Prawda jest taka, że Dzeko chce

zostać w Romie.

Miałeś kontakty z Chelsea lub Conte?

- Moja rola przewiduje nie ujawnianie pewnej dynamiki rynku. Rozumiem twoje

pytanie, ale mam określoną pracę. Mogę powiedzieć po prostu, że Dzeko podoba się

Conte. Jednak komu nie podoba się Edin?
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